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Hesthagan Båtforening v/styremedlem Oddvar Ytternes og Sandstad Velforening v/undertegnede var i
informativt møte med Åfjord kommune v/deg, den 10.09.2020, om kommuneplanarbeidet som nå gjøres i
kommunen. Møtet ble etterfulgt av et skriftlig innspill fra vår side, registrert med saksnummer 2020/2120 i
Åfjord kommune.

I e‐post til oss den 25.09.2020 opplyses det at oppstarten av planarbeidet ville skje «rundt årsskiftet», men
at det ennå ikke var klart hvilken side av årsskiftet.
 
Dette har vi også gjort kjent for våre mange medlemmer, og vi forespørres stadig av disse om vi vet hvordan
arbeidet går – selvsagt med en viss engstelse for at Skråfjorden skal bli regulert til å bli en «oppdrettsåker» ‐
med åpenbar forringelse av et populært friluftsområde for våre medlemmer og andre som ferdes på og langs
fjorden.
 
Herved spør vi følgelig om status i arbeidet med den nye kommuneplanen nå – og når arbeidet påregnes å
være sluttført? Vi er på det rene med at vi ikke har noen innsigelsesrett i arbeidet, men vi ble forsikret om at
vår skriftlige henvendelse ville bli tatt med i planprosessen, i form av innspill. Vi håper det kan bekreftes at
det fortsatt gjelder?
 
Vennlig hilsen
på vegne av Hesthagan Båtforening v/ Oddvar Ytternes, styremedlem
og Sandstad Velforening v/ Bjørn Stuevold, leder


